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Zápis č. 05/2023 z jednání zastupitelstva obce Milovice u Hořic ze 
dne 08. 11. 2023 

  

Přítomni: - viz prezenční listina   

Vlastimil Hruška, Kateřina Macko, Ing. David Kylar, Jan Rygl, Pavel Pour, Petr Antoš 

  

Omluveni:       Martin Včeliš                                                  Neomluveni:   

Hosté: viz prezenční listina   

                                            

1. Zahájení        

2. Schválení programu, určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele  

3. Kontrola plnění usnesení 

4. Koupaliště, kemp – informace p. Hruška 

5. Prodejna COOP – informace o jednání s p. Chudobou – p. Hruška 

6. Změna zákonu o místních poplatcích – schválení nové obecně závazné vyhlášky o +      

       místních poplatcích – paní Macko, p. Hruška 

7. Příprava rozpočtu obce na rok 2024 – starosta, Ing. Kylar  

8. Výměna zámků – úkol z min. zastupitelstva – p. Hruška 

9. Výzva Státního pozemkového úřadu o vrácení pozemku č.161 – p. Hruška 

10. Vodoměry – výměna – nabídky – pan Ing. Kylar  

11. Prodloužení a oprava vodovodu a kanalizace ve dvoře – pan Ing. Kylar  

12. Dočišťovací nádrže – rozpočet – pan Ing. Kylar  

13. Odprodej mobilních domů obci (pan Ing. Jirsák, pan Ing. Sýkora) – p. Hruška  

14. Hřbitov – nové smlouvy – návrh – paní Macko  

15. Elektronická, vývěsní deska – GALILEO – paní Macko 

16. Žádosti: Oblastní charita Červený Kostelec – Hospic Anežky České – dar 

                      Chomutice – Obora – žádost – dar 

17. Různé:  

Právní ochrana – DAS – nabídka – pojišťovna právní ochrany  

b) Výpověď AXIS k 31. 12. 2023 

c) Výpověď paní Kliková – kosmetika k 31. 10. 2023      

d) Nová smlouva – kosmetika – slečna Matušková – 01. 12. 2023 

e) Masáže – paní Škodová   od 01. 01. 2024 

f)  Vodárna – informace -   místostarosta 

g) Osvětlení zastávky HC + HK – starosta 
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1/ Zahájení 

Starosta obce – Vlastimil Hruška zahájil jednání v 18:01, přivítal přítomné zastupitele a hosty. 
Bylo přítomno 6 zastupitelů, takže bylo konstatováno, že zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

2/ Schválení programu, určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

Starosta obce seznámil zastupitele s navrženým programem zasedání dle pozvánky na dnešní 
zasedání ZO a navrhl za zapisovatele Kateřinu Macko a za ověřovatele zápisu Jana Rygla a Petra 
Antoše. 

Ze strany přítomných zastupitelů nebyly vzneseny žádné připomínky k zápisu z minulého 
jednání ZO. 

Návrh na usnesení 05/2023/01 Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic schvaluje program jednání 
a za ověřovatele zápisu z dnešního jednání schvaluje Jana Rygla a Petra Antoše. Za zapisovatele 
schvaluje Kateřinu Macko. 

Výsledek hlasování:  Přítomno:  6 Pro:    6  Proti:  0  Zdržel se: 0 

Usnesení 05/2023/01 bylo schváleno. 

 

3/ Kontrola plnění usnesení  

19/01 2022: 01/2022/10 – návrh rozvoje a provozování kempu – výhled do r.2026 – Starosta  

Návrh na usnesení 04/2023/02 Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic pověřuje starostu obce 
k vytvoření návrhu rozvoje a provozování kempu s výhledem do roku 2027 a přednese ho na 
příštím zastupitelstvu v prosinci 2023. 
 
15/06 2022: 04/2022/12 – nákup 2 ks mobilních domů bude projednáno dnes  

24/06 2021: 06/2021/11 – pasportizace zeleně v obci a kempu – Aktualizace 

 K. Macko + D. Kylar + P. Pour 

27/08 2021: 08/2021/14 – revize stavu stromů v obci – kácení stromů návaznost na přechozí                                                        

usnesení, bude řešeno nyní během vegetačního klidu. 

Návrh na usnesení 04/2023/03 Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic pověřuje pana Ing. Davida 
Kylara, pana Pavla Poura a paní Kateřinu Macko revizí zeleně i zpracovaného projektu a 
informovat o dalším postupu kácení a výsadbě dřevin.  
 
Výsledek hlasování:  Přítomno:  6 Pro:    6  Proti:  0  Zdržel se: 0 

Usnesení 05/2023/03 bylo schváleno. 
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4/ Koupaliště, kemp – informace – starosta 

Starosta obce informoval přítomné o letošní sezóně s výsledky hospodaření k 10.2023. Dále 
pak seznámil přítomné s probíhající přípravou na rok 2024. Plánuje se nákup nového povlečení, 
včetně matrací. Dvou nových MD. Dále probíhají výmalby. Pan Petr Matuška opravuje vše 
dřevěné.  Byla podepsána smlouva s panem Pěnkavou. V měsíci červenci proběhne 5 turnusů 
pro fotbalisty od 7 do 13 let. (Slavia Hradec) Vybudovaná sportoviště k podpisu této smlouvy 
velmi pomohla. Při plném obsazení tzn. Jeden turnus 36 fotbalistů + 8 x dozor by nám přinesl 
tržbu cca. 385 000,- Klubovna na hřišti proběhne také potřebnou úpravou. Koupaliště se také 
mění. Habry pod kioskem byly zlikvidovány. Musí se navést hlína. Vstup na koupaliště včetně 
vrat a branky bude vyměněn. V pátek proběhne jednání na hygieně v Jičíně ohledně dětského 
bazénku. Na závěr starosta poděkoval všem, kteří se na letošní úspěšné sezoně podíleli. 
 
Návrh na usnesení 05/2023/04 Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic bere na vědomí zprávu 
starosty o průběhu letošní sezóny kempu a koupaliště. 
 

Výsledek hlasování:  Přítomno:  6 Pro:    6  Proti:  0  Zdržel se: 0 

Usnesení 05/2023/04 bylo schváleno. 

  

5/ Prodejna COOP 

Minulý týden proběhla schůzka na OÚ s panem Chudobou starším a mladším ohledně provozu 
prodejny COOP v naší obci. Starosta se ho zeptal, zda jsou schopni zajistit po dobu zatáček a v 
červenci a v srpnu rozšířenou otevírací prodejní dobu. Toto bohužel z personálních důvodů 
nejsou schopni zajistit. Inventurní + hospodářské výsledky za posledních šest let jsou prý 
katastrofální. Nabídl obci, ať prodejnu provozuje formou franšízy, což starosta odmítl. Jednalo 
by se o provoz formátu 24/7. Starosta vysvětlil, co by to znamenalo. Po diskuzi navrhnul vypsat 
nové výběrové řízení na nového provozovatele prodejny. Nájem by zůstal 1,- Energie by šly za 
nájemcem. 
 
Návrh na usnesení 05/2023/05 Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic pověřuje pana starostu 
Hrušku opětovnému jednání s panem Ing. Chudobou ohledně pokračování spolupráce 
s prodejnou COOP. Starosta předloží výsledek jednání na zastupitelstvu v prosinci 2023.  
 
Výsledek hlasování:  Přítomno:  6 Pro:    6  Proti:  0  Zdržel se: 0 

Usnesení 05/2023/05 bylo schváleno. 
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6) Změna zákonu o místních poplatcích  

zrušení a schválení nových obecně závazných vyhlášek platnost od 1. 1. 2024 

a) Projednání úpravy cen za likvidaci odpadů – FCC Lodín a TS Hořice  

Prezentace místostarostka Kateřina Macko 
Uzavřena smlouva se svozovou organizací FCC 
(doplněná dodatkem 01/23 s navýšením o 12-15 %). S úpravou cen pro rok 2024. 
I nadále platí smlouva s TS Hořice o možnosti odkládání odpadů na sběrném dvoře.  
OZV 01/2022 o místním poplatku za odkládání komunálního odpadu z nemovité věci  
platnost od 1. 1. 2023, která bude dnešním zrušena a nahrazena novou vyhláškou 1/2023 
s platností od 01. 01. 2024, dle platné legislativy MV. 
• základem pro výpočet poplatku kapacita sběrné nádoby a četnost vývozů  
• minimální základ poplatku 40 litrů  
Sazba za 1 litr sběrné nádoby 0,97 Kč 

V případě překročení limitu 170 kg/osoba, bude toto nadlimitní množství doúčtováno 

částkou 750,- Kč/t. 

V tuto chvíli svážíme ročně 295.880 komunálního odpadu litrů odpadu + mimořádné pytle 

 
Návrh na usnesení 05/2023/06 Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic ruší platnou vyhlášku 
01/2022 s poplatkem 0,80 Kč/litr a nahrazuje jí novou vyhláškou 01/2023 dle platné legislativy 
MV schvaluje poplatek za sběr TKO (tuhého komunálního odpadu) ve výši 0,97 Kč/litr s platností 
dom 01. 01. 2024. 
 
Výsledek hlasování:  Přítomno: 6  Pro:  6  Proti:  0  Zdržel se: 0  
Usnesení 05/2023/06 bylo schváleno. 

  

Produkt Četnost svozu  Původně  Současná cena  Navýšení  
Nádoba 110/120 l  1x měsíčně    1160 Kč    1400 Kč  12 %  

Nádoba 110/120 l  2x měsíčně    2500 Kč     2750 Kč  10 %  
Nádoba 240 l  1x měsíčně   2500 Kč     2750 Kč  10 %  
Nádoba 240 l 2x měsíčně   5000 Kč     5500 Kč  10 %  
Nádoba 1100 l 2x měsíčně 11553 Kč  12837 Kč 10 % 
Pytel 110 l  na vyžádání      115 Kč       115 Kč    0 %  
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b) Zrušení a schválení nové obecně závazné vyhlášky „místní poplatek 

z pobytu“  

Tento poplatek z pobytu zůstává ve stejné výši jako doposud. A to: Sazba poplatku činí 20 Kč 

za každý započatý den pobytu, s výjimkou dne počátku pobytu. 

Návrh na usnesení 05/2023/07 Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic ruší platnou vyhlášku 

02/2019 ze dne 18. prosince 2019 a nahrazuje jí novou vyhláškou 02/2023 dle platné legislativy 

MV schvaluje poplatek z pobytu 20 Kč za každý započatý den s platností 01. 01. 2024.  

Výsledek hlasování:  Přítomno: 6  Pro:  6  Proti:  0  Zdržel se: 0  
 
Usnesení 05/2023/07 bylo schváleno. 
 

c) Zrušení a schválení nové obecně závazné vyhlášky „poplatek ze psů“  

Tento poplatek z pobytu zůstává ve stejné výši jako doposud. 

 Sazba poplatku za kalendářní rok činí: 

a) za jednoho psa 50 Kč, 

b) za druhého a každého dalšího psa téhož držitele 100 Kč, 

c) za psa, jehož držitelem je osoba starší 65 let, 1 Kč, 

d) za druhého a každého dalšího psa téhož držitele, kterým je osoba starší 65 let, 100 Kč. 

(2) V případě trvání poplatkové povinnosti po dobu kratší, než jeden rok se platí poplatek 

v poměrné výši, která odpovídá počtu i započatých kalendářních měsíců. 

Návrh na usnesení 05/2023/08 Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic ruší platnou vyhlášku 

01/2019 ze dne 18. prosince 2019 a nahrazuje jí novou vyhláškou 03/2023 dle platné legislativy 

MV schvaluje poplatky uvedené v závazné vyhláška, která je nedílnou součástí zápisu OZ 

s platností 01. 01. 2024.  

Výsledek hlasování:  Přítomno: 6  Pro:  6  Proti:  0  Zdržel se: 0  
 
Usnesení 05/2023/08 bylo schváleno. 
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a) Vodné a stočné pro rok 2024 

Prezentace místostarostka Kateřina Macko 

Ze stavů vodoměrů k 30.11. 2023 byla vypracována očekávaná skutečnost výše vodného a 
stočného pro rok 2023 a návrh kalkulace cen pro rok 2024 
Domácnosti a firmy: spotřeba cca 14.000 m3 
Koupaliště:                 spotřeba cca 14.000 m3 – již kompletní výsledek               
 

 Vodné 14.000 m3 Stočné 13.500 m3 

Zaplaceno obcí 456.496 Kč 279.246 Kč 

Vybráno od občanů 195.104 Kč 140.525 Kč 

Dotace z obecního Rozpočtu 261.319 Kč 138.721 Kč 

             
Abychom byli na nule s dotací obce  
Vodné: Pak bychom museli stanovit cenu minimálně 32-34 Kč za m3 což by bylo zdražení o cca 
5 Kč na m3. 
Stočné: Pak bychom museli stanovit cenu minimálně 21 Kč 
Kč za m3 což by bylo zdražení o cca 6 Kč na m3. 
 
Vodné: Očekávaná skutečnost 2023 34,00 Kč/m3 s DPH 
pro rok 2023 34,00,- Kč/m3 (34,31 Kč) 
V roce 2024 je třeba výměna vodoměrů, nejlépe s dálkovým odečtem – viz. Bod výměna 
vodoměrů, pan Ing. Kylar.  
Do rozpočtu na rok 2024 bude zahrnut náklad +/- 50.000-70.000 Kč na výměnu vodoměrů, 
které jsou majetkem obce. Náklad je pouze polovina. Druhá část +/- 50.000 Kč bude zahrnuta 
do rozpočtu na rok 2025. 
 
Stočné: Očekávaná skutečnost 2023 22,75 Kč/m3 s DPH 
pro rok 2024 16,00,- Kč/m3 (15,81 Kč) 
V nákladech stočného NENÍ počítáno s opravou kanalizace ve dvoře, na kterou je již zpracován 
projekt ve výši 2.700.000 Kč na který se budeme snažit zajistit dotační podporu z 
Královéhradeckého kraje a zohlednit jako investici s odpisy na cca 50-70 let. Další, co vystává 
je havarijní stav kanalizačního vedení, kde je velmi pravděpodobné, že se zopakují podobné 
havárie, kterou jsme řešili na řádu, který vede od Struhárových směrem k poště.  
Po debatě a přednesení návrhů jednotlivých zastupitelů se zastupitelstvo rozhodlo srovnat 
poplatek za vodné a stočné pro rok 2024 a to shodně na 30 Kč za vodné a 30 Kč za stočné.  
Celkový poplatek za m3 60 Kč. 
Oba poplatky jsou včetně DPH. 
Navrhováno navýšení o 2Kč/ m3 na VODNÉM a o 15 Kč/ m3 na STOČNÉM s tím, že rozdíl 
nákladů bude dotován obcí, jako v letech minulých. 
 
Návrh na usnesení 05/2023/09 zastupitelstvo obce Milovice na základě provedené kalkulace 
schvaluje pro rok 2023 výši vodného 30 Kč/m3 a výši stočného 30 Kč/m3 
 
Výsledek hlasování:  Přítomno:  6 Pro:    6  Proti:  0  Zdržel se: 0 

Usnesení 05/2023/09 bylo schváleno. 
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7/ Příprava rozpočtu obce na rok 2024 

Pan starosta informoval přítomné o přípravě. Podklady nám již paní účetní zaslala. Návrh 

rozpočtu musí být vyvěšen nejpozději 23. 11. 2023 abychom si ho mohli 13. 12. 2023 na 

posledním OZ schválit a nespadneme do provizória.  

 

Usnesení 05/2023/10: zastupitelstvo obce Milovice u Hořic bere na vědomí zprávu starosty o 

přípravě tvorby rozpočtu na rok 2024. 

 

Výsledek hlasování:  Přítomno: 6  Pro: 6   Proti:  0  Zdržel se: 0 

Usnesení 05/2023/10 bylo schváleno 

 

8/ Výměna vložek – kemp + obec 

Starosta obce vysvětlil potřebu výměny vložek, a to jak v kempu, tak v obci. Ing. Kylar předložil 
vyjádření firmy Elzamo, kde dle stávajících norem není možné použít nabídku od Pana Kycelta 
a to z důvodu nebezpečí kopírování GH a zabezpečení. Starosta poté vysvětlil, jak by měla 
fungovat výměna vložek, za jakým účelem, a i co se bezpečnosti týče. Poté proběhla diskuse 
ohledně klíčového hospodářství a zastupitelstvo se shodlo, že by bylo přínosné doplnit nabídky 
GK ještě od 1 až 2 firem pro srovnání.  

Návrh na usnesení 05/2023/11: Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic bere na vědomí 

informace o stavu klíčového hospodářství v obci a pověřuje starostu doplněním 1, nebo 2 

nabídek na generální klíč.  

Výsledek hlasování:  Přítomno:  6 Pro:  6  Proti:  0  Zdržel se: 0 

Usnesení 05/2023/11 bylo schváleno. 

  

9/ Výzva Státního pozemkového úřadu o vrácení pozemku č.161 

Starosta seznámil přítomné se žádostí, kterou zaslal na stavební úřad. Toto zaslal i na pana 
Pouchlého, který toto řeší. Dle jeho sdělení mu toto zatím stačí.  

Věc: Žádost o změnu Územního plánu obce Milovice u Hořic pro původní pozemek p. č. 161/16 
na hlavní využití – veřejná zeleň. 

Žádám o změnu hlavního využití pro původní pozemek p. č. 161/16 z RH – plochy rekreace na 
nově – plocha veřejná zeleň. 

Žádost o změnu Územního plánu obce Milovice u Hořic vychází ze žádosti Krajského 
pozemkového úřadu pro Královéhradecký kraj o vrácení původního pozemku parc. č. 161/16 v 
k.ú. Milovice u Hořic, z důvodu nerealizace veřejné zeleně, kdy v platném územní plánu obce 
je uvedený pozemek veden jako funkční plocha RH – plochy rekreace. Pro splnění podmínek 
bezúplatného převodu se posuzuje hlavní funkční využití předmětné plochy. Podmínka 
převodu tedy není plněna. 
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Děkuji za vyřízení a jsem připraven pro součinnost k řešení žádosti. 

Vlastimil Hruška 

Starosta obce 

Návrh na usnesení 05/2023/12: Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic bere na vědomí informaci 

starosty. 

Výsledek hlasování:  Přítomno: 6  Pro:  6  Proti:    Zdržel se: 1 

Usnesení č. 05/2023/12 bylo schváleno.  

 

10) Vodoměry – výměna – nabídky 
 
Místostarosta seznámil přítomné se stávajícími nabídkami a navrhnul Iperit 370.000 Kč, další 
nabídka je od společnosti Renova. V tuto chvíli bychom chtěli poptat ještě jednu společnost a 
dostat ještě další cenovou nabídku, abychom mohli příští rok vyměnit první polovinu 
vodoměrů, které byly v plánu již na rok 2023.  
 
Návrh na usnesení 05/2023/13: zastupitelstvo obce Milovice u Hořic bere na vědomí zprávu 
místostarosty a pověřuje předložením další cenové nabídky do příštího zastupitelstva.   

 

Výsledek hlasování:  Přítomno:  6 Pro:  6  Proti:  0  Zdržel se: 0 

Usnesení 05/2023/13 bylo schváleno.   

 

11) Prodloužení a oprava vodovodu a kanalizace ve Dvoře 

Místostarosta informoval o přípravě a připravenosti této akce. V tuto chvíli mám projektovou 

dokumentaci. Usilujeme o stavební povolení a pokud připravenost akce dovolí, aby se příští 

rok 2024, po sezóně začalo na realizaci.  

Návrh na usnesení 05/2023/14: Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic bere na vědomí informaci 
pana místostarosty o připravenosti akce. 

Výsledek hlasování:  Přítomno: 6  Pro:  6  Proti:  0  Zdržel se: 0  

Usnesení 05/2023/14 bylo schváleno. 
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12) Dočišťovací nádrže – rozpočet 

Místostarosta informoval přítomné o této akci. Projektová dokumentace je hotová, máme 
stavební povolení, o které bychom neměli přijít což doplnil i pan Pavel Pour. V tuto chvíli je 
proinvestováno do projektu a s tím spojených odkupů k realizaci dočišťovací nádrže cca 
2.500.000 Kč. Na plánovaný rozpočet cca 20.000.000 Kč nemá obec peníze. Místostarosta 
navrhnul navštívit krajský úřad, pana Štorka (na doporučení pana Ing. Jirsáka) na odboru 
Vodního hospodářství na krajském úřadě v Hradci Králové a celý projekt prodiskutovat i 
s možností dotace tohoto projektu z Královéhradeckého kraje. Případně probrat i další 
možnosti, jak by mohla obec Milovice u Hořic řešit dočištění vody. 

Návrh na usnesení 05/2023/15: Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic bere na vědomí informaci 

pana místostarosty Ing. Davida Kylara a pověřuje vedení obce k jednání s odborem vodního 

hospodářství v Hradci Králové s panem Ing. Štorkem zjistit možnosti dotační podpory a celkové 

výstavby. 

Výsledek hlasování:  Přítomno: 6  Pro:  6  Proti:  0  Zdržel se: 0  

Usnesení 05/2023/15 bylo schváleno. 

 

13)  Odprodej MD obci – pan Ing. Jirsák, pan Ing. Sýkora 

Ing. Jirsák a Ing. Sýkora nabídli odprodej MD obci. Proběhla prohlídka MD. Poté starosta poslal 
na zastupitele požadavek k jejich názoru k navrhovaným cenám odkupu. Většina těch, co byli 
přítomni nesouhlasili s navrženými cenami. Starosta vyvolal schůzku s Ing. Jirsákem a po 
domluvě, kdy mu předložil konkrétní nabídky a ceny stávajících MD, která odpovídají nynějším 
cenám jejich MD navrhnul. MD č.2 – odkoupit za cenu 190.000 Kč MD č. 3 odkoupit za cenu 
240.000 Kč. Ve většině se zastupitelé shodli na odkupu. 

Návrh na usnesení 05/2023/16: Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic schvaluje nákup MD za 

schválené ceny a starostu pověřuje sepsáním kupních smluv do 31. 12. 2023.  

Výsledek hlasování:  Přítomno:  6 Pro:  6  Proti:  0  Zdržel se: 0 

Usnesení 05/2023/16 bylo schváleno. 
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14)  Hřbitov – nové smlouvy – návrh 

Místostarostka seznámila zastupitele s návrhy smluv na hrobová místa. 90 % smluv je 

s koncem ujednané doby v roce 2026. Nějaké procento smluv v současné době cca 7-8 smluv 

dobíhá dříve, některé teď na konci roku 2023. Místostarostka navrhuje sepsat dodatky 

k smlouvám stávajícím na překlenovací dobu do roku 2026 za stávajících podmínek smlouvy 

10 Kč za m3/rok – nájemné a 30 Kč m3/rok za práce a služby celkem: 40 Kč m3/rok. V roce 

2026 budou spočítané náklady i výnosy z provozu hřbitova za posledních 10 let a bude 

stanovená nová cena, která z výpočtů vzejde. Ta bude předložena OZ ke schválení.  

Návrh na usnesení 05/2023/17: Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic schvaluje vyhotovení 

dobíhajících smluv za navrhovaných podmínek a pověřuje místostarostku Kateřinu Macko 

přípravou smluv k podpisu starostovi. 

Výsledek hlasování:  Přítomno:  6 Pro:  6  Proti:  0  Zdržel se: 0 

Usnesení 05/2023/17 bylo schváleno. 

15)  Elektronická vývěsní deska – Galileo 

Místostarostka seznámila zastupitele s nabídkou elektronické, vývěsní desky od společnosti 

GALILEO. Zastupitelům i přítomným hostům rozdala podkladové materiály s popisem, co vše 

elektronická deska umí a co by nám do budoucna vyřešila. Přeložila cenovou nabídku se 

všemi náklady a rozpočet jak měsíční / tak roční o jaké zatížení obecního rozpočtu by šlo. 

Společnost Galileo je výrobcem vývěsních desek, ručí tedy za kvalitu i spotřebu el. Energie a 

zajišťuje i komplexní servis. Na základě výše uvedeného zastupitelstvo rozhodlo:  

Návrh na usnesení 05/2023/18: Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic bere na vědomí podklady 

a informace od paní místostarostky Kateřiny Macko pověřuje místostarostku ke sjednání 

schůzky s panem Romanem Šimarou za společnost Galileo pro doplnění informací. Rozhodnutí 

o elektronické vývěsní desce bude rozhodnuto na OZ v měsíci prosinci 2023.  

Výsledek hlasování:  Přítomno:  6 Pro:  6  Proti:  0  Zdržel se: 0 

Usnesení 05/2023/18 bylo schváleno. 

 

15)  Schválení cenové nabídky „Sjezd na pozemek pro P.Č. 141/11“ 

Pan místostarosta Ing. David Kylar, přeložil cenové nabídky od firem Tom Bra STAV ve výši 

274.806,60 Kč a od firmy Štancl 258.413,77 Kč. Je to včetně Branky, bez dalších vícenákladů. 

Končíme cca na rohu konce zahrady Hypiusových.  

Návrh na usnesení 05/2023/19: Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic schvaluje cenovou 

nabídku firmy Štancl ve výši 258.413,77 Kč a pověřuje starostu na uzavření smlouvy a 

místostarostu realizací projektu.  

Výsledek hlasování:  Přítomno:  6 Pro:  5  Proti:  0  Zdržel se:  1 

Usnesení 05/2023/19 bylo schváleno. 
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16) Žádosti 

a) Oblastní charita Červený Kostelec – Hospic 

zažádala o peněžní příspěvek obec Milovice u Hořic o výši nechává rozhodnout zastupitelé. 

Představení organizace: Hospic Anežky České je nestátní zdravotnické, které pečuje o 

nevyléčitelně nemocné zejména s onkologickým onemocněním v pokročilém stádiu 

onemocnění. Jako modelové zařízení předává zkušenosti zájemcům o hospicovou péči z ČR i 

zahraničí. Pacientům poskytujeme jak individuální celistvou péči a paliativní léčbu, která je 

zaměřena na kvalitu života až do jeho poslední chvíle, tak poradenskou službu s půjčovnou 

zdravotnických pomůcek. 

Návrh na usnesení 05/2023/20: Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic schvaluje poskytnutí 

finančního příspěvku charitě Červený Kostelec (Hospic Anežky České) ve výši 5.000 Kč. 

Starostovi ukládá zajistit zpracování příslušné darovací smlouvy. 

Výsledek hlasování:  Přítomno:  6 Pro:  6  Proti:  0  Zdržel se: 0 

Usnesení 05/2023/20 bylo schváleno. 

 

b) Domov pro seniory Obora – Chomutice 

návrh 10.000 Kč na osobu z obce. V minulých letech obec přispívala na každého umístěného 

občana částkou 10.000 Kč. V současné době máme na Oboře paní Lejskovou. 

Proto zastupitelé přistupují ke schválení 10.000 Kč ve prospěch DS Chomutice – Obora. 

Návrh na usnesení 05/2023/21: Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic schvaluje poskytnutí 

finančního příspěvku Domovu pro seniory v Chomuticích ve výši 10.000 Kč. Starostovi 

ukládá zajistit zpracování příslušné darovací smlouvy. 

 

Výsledek hlasování:  Přítomno:  6 Pro:  6  Proti:  0  Zdržel se: 0 

Usnesení 05/2023/21 bylo schváleno. 
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16) Různé  

a) Právní ochrana – DAS – nabídka pro Obec Milovice u Hořic 

Pan Hruška a paní Macko představili cenovou nabídku od společnosti D.A.S. právní ochrana 

pro obce a obsah krytí v právních záležitostech. Jedná se paušální službu, kdy si obec 

předplácí služby advokátů a právníků na případné události, které by mohli na obci vzniknout.  

Cena za rok: 13.250 Kč / 1105 Kč měsíčně.  

Limit na kauzy, či dotazy není stanoven.  

Rozhodnutí o potřebě právní ochrany ponecháváme k hlasování zastupitelstvu.  

Právní služby pro obce, starosty a členy zastupitelstev obcí  

Když někdo poškodí vybavení obecního úřadu 

Když vám zaměstnanec bude dělat problémy 

Když členy zastupitelstva obviní v trestním řízení 

Když vám pojišťovna nevyplatí nebo sníží plnění 

Když na obec neprávem uvalí exekuci 

Když zaměstnanec nebude chtít převzít zodpovědnost za to, co způsobil 

 

Návrh na usnesení 05/2023/22: Zastupitelstvo obce Milovice bere na vědomí informace od 
paní místostarostky Kateřiny Macko a pana starosty pověřuje starostu ke sjednání schůzky se 
zastoupením pojišťovny právní ochrany k projednání formy zastoupení a přizve ostatní 
zastupitele k jednání.  

Výsledek hlasování:  Přítomno:  6 Pro:  6  Proti:  0  Zdržel se: 0 

Usnesení 05/2023/22 bylo schváleno. 

 

b) IV – Nakladatelství – International Police Association (IPA) - Česká republika  

Nakladatelství, které spolupracuje s červeným křížem a International Police Association (IPA) - 

Česká republika a tvoří omalovánky pro děti s názvem „Víš, co dělat když?“. Slova se ujala paní 

místostarostka Kateřina Macko, která vysvětlila základní parametry a nepřesvědčivost jak 

webových stránek, tak i celého projektu. I ostatní zastupitele, nemají v tento projekt příliš 

velkou důvěru a je potřeba se věnovat podstatnější agendě obce.  

Návrh na usnesení 05/2023/23: Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic bere na vědomí 
informace od paní místostarostky Kateřiny Macko a pana starosty a zamítá žádost o finanční 
účasti obce na tomto projektu. Pověřuje starostu obce o sdělení tohoto zamítnutí žadateli.  

 

Výsledek hlasování:  Přítomno:  6 Pro:  0  Proti:  6  Zdržel se: 0 

Usnesení 05/2023/23 bylo schváleno. 
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c) Výpověď AXIS k 31. 12. 2023 

Starosta informoval přítomné zastupitele i hosty o ukončení smlouvy s firmou AXIS k 31.12. 

2023, která nám zajišťovala masáže v místní rehabilitaci. Společnost Axis vystřídá paní 

Škodová, která bude nadále provozovat masážní služby, a to ve větším rozsahu, než to bylo 

doposud a to od 01. 01. 2024. Společnost AXIS nám do budoucna zajišťovat podporu pro 

Invalidy, které obsluhovala i v letech minulých.  

 

Návrh na usnesení 05/2023/24: Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic bere na vědomí 
informace od pana starosty o výpovědi společnosti Axis a pověřuje starostu sepsáním výpovědi, 
zároveň pověřuje starostu sepsáním nové smlouvy s paní Škodovou na masážní služby a to 
s ohledem na vytápění ve dnech, kdy se standardně v budově netopí.  

Výsledek hlasování:  Přítomno:  6 Pro:  6  Proti:  0  Zdržel se: 0 

Usnesení 05/2023/24 bylo schváleno. 

 

d) Výpověď paní Kliková – kosmetika k 31.10.2023      

Stejná situace jako u Společnosti AXIS nastala i paní Klikové, která v obci provozovala 

kosmetické služby. Ta podala výpověď k 31. 10. 2023. Paní Klikovou vystřídá slečna Nikol 

Matušková, která bude nadále provozovat kosmetické služby, a to ve větším rozsahu, než to 

bylo doposud. Zahájení provozu slečny Matuškové je k 01. 12. 2023 

 

Návrh na usnesení 05/2023/25: Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic bere na vědomí 
informace od pana starosty o výpovědi paní Klikové k 31. 10. 2023 a pověřuje starostu 
sepsáním nové smlouvy s slečnou Nikol Matuškovou na masážní služby a to s ohledem na 
vytápění ve dnech, kdy se standardně v budově netopí.  

Výsledek hlasování:  Přítomno:  6 Pro:  6  Proti:  0  Zdržel se: 0 

Usnesení 05/2023/25 bylo schváleno. 

 

e) Nová smlouva – kosmetika – sl. Matušková – 01. 12. 2023 - viz. výše 

 

f) Masáže – p. Škodová   od 01.01. 2024 - viz. Výše 
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g)  Vodárna – informace -   Ing. David Kylar - místostarosta 

Na budově vodárny proběhla sanace, došlo k vykácení zeleně před vodárnou a zajištění 

bezpečnějšího přístupu k ní. Dále ke zpevnění cesty, oškrábání malby, nyní je již vymalováno, 

usazení nových dveří, v plánu je kovová lávka přes potok a pokud to bude nutné, tak v příštím 

roce odbagrování střechy a instalace nové fólie. Práce byly provedeny na pozemcích 

soukromých vlastníků a obec Milovice bude usilovat o písemnou dohodu s nimi.  

Na akci vodárna se velmi angažoval nejen pan místostarosta pan Ing. Kylar s rodinou, ale i pan 

Pavel Pour.  

 

Návrh na usnesení 05/2023/26: Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic bere na vědomí 
informace od pana místostarosty Ing. Davida Kylara o stavu sanace vodárny a pověřuje jeho a 
pana starostu k jednáním se soukromými vlastníky pozemku, kde se vodárna nachází.  

Výsledek hlasování:  Přítomno:  6 Pro:  6  Proti:  0  Zdržel se: 0 

Usnesení 05/2023/26 bylo schváleno. 

h) Osvětlení zastávky HC + HK – starosta 

Pan starosta informoval přítomné o stavu solárního osvětlení na zastávkách HK Hořice poblíž 

TANK ONO. Bohužel lampy v ranních hodinách nesvítí a v podzimní a zimním období je to 

potíž hlavně pro školáky, kteří dojíždějí. Z důvodu bezpečnosti studentů i místních občanů, 

předložil nějaké návrhy, jak by se dala situace vyřešit. O schůdnosti předkládaných řešení se 

bude ještě jednat s cílem situaci vyřešit rychle a ke spokojenosti všech.  

 

i) Vlastněné pozemky 161/50 pan Filip Mertlík 

Byl předložen požadavek pana Filipa Mertlíka (obecní zastupitelstvo dostalo podklad v den 

zasedání tedy 18. 11. 2023 a tudíž nebyl prostor a čas celou věc prozkoumat zblízka a připravit 

žádost k předložení ke schválení) o budoucích stavebních pozemcích a případné participace 

obce na zpracování projektové dokumentace, která by vedla k zahájení stavebního řízení a 

následné zřízení pozemní komunikace. Vzhledem k výraznému, finančnímu zatížení obce, 

pokud by se ke spolupráci rozhodla proběhne na toto téma ještě jednání, a to na prosincovém 

zasedání obce. Podklady se bude zabývat pan místostarosta Ing. David Kylar ve spolupráci 

s panem Pavlem Pourem a starostou.  

 

Starosta ve 21:33 a poděkoval přítomným a zasedání ukončil. 

Příští zasedání 13. 12. 2023       

Zápis zapsala Kateřina Macko 08. 11. 2023 ………………………… 
 
Ověřovatelé zápisu:  
 
 ........................................     ............................................. 

Jan Rygl                                     Petr Antoš 


